
 

ZÁPIS  

 
o průběhu 5. zasedání Zastupitelstva obce Zakřany konaného dne 24.9.2009     

v sále Kulturního domu v Zakřanech 
 
Starosta obce p. Marek zahájil 5. zasedání Zastupitelstva obce Zakřany v roce 2009 v 17.00 
hodin a přivítal přítomné občany i členy zastupitelstva. 
 
Přítomni:   Marek, Rudolf, Ing. Karbaš, Ing. Novák, Koza, Veverka, Syrový 
Omluveni:  
 
1. Technický bod 
Starosta obce jako předsedající oznámil, že informace o konání zasedání byla zveřejněna na 
úřední desce Obecního úřadu, v místním rozhlase i TKR od 16.9.2009 do 24.9.2009. Dále 
oznámil, že je přítomno  7   členů zastupitelstva obce a zastupitelstvo je usnášení schopné. 
Zapisovatelem byl ustanoven p. Veverka. Dále starosta vyzval zastupitele, aby podali návrhy 
na ověřovatele zápisu o průběhu jednání. Navrženi byli pánové Ing. Novák a pan Rudolf .   
O návrhu bylo hlasováno. 
 
USNESENÍ č.1 
Zastupitelstvo obce Zakřany schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu 5. zasedání v roce 
2009  pana Rudolfa a Ing. Nováka. 
 
Pro  7  členů,  proti  0  zdržel se  0 
 
Potom starosta přednesl návrh programu zasedání, který byl členy zastupitelstva schválen. 
 
USNESENÍ č.2 
Zastupitelstvo obce Zakřany schvaluje tento program 5. zasedání. 
 
Program: 
 
1. Zahájení 
2. Kontrola úkolů 
3. Zpráva o hospodaření 1-8 
4. Návrhy k projednání v zastupitelstvu 
  - rozpočtové úpravy č.3 
  - hospodaření vodárenského svazku 
  - dohoda o spolupráci s Policií ČR 
  - dotace Vlastivědnému spolku¨ 
  - smlouva o dílo – Penzion 
  - zřizovací listiny škol 
5. Různé 
6. Diskuze 
7. Závěr  
   
Pro  7  členů,  proti   0   zdržel se   0 



 
 
2. Kontrola úkolů   
 
Připomínky nebo úkoly z minulého zasedání pokud nebyly zodpovězeny přímo na zasedání, 
byly většinou splněny. Výběr dodavatele a oprava komunikace v ulici 2. Kopec byla 
provedena, stejně tak i oprava chodníku u č.p. 73.  Vysvahování cesty uprostřed hřbitova, 
případně vydláždění zatím provedeno nebylo. Protože se jedná o dost podstatný zásah do 
hřbitova, je třeba celou věc zvážit a rozhodnout s konečnou platností. Prozatím jsme uvedli 
cesty do původního stavu a zasypali a srovnali vymleté boční přístupové cesty ke hrobům, aby 
nebyl pohyb po hřbitově nijak omezen.    
 
 
3. Zpráva o hospodaření  
 
Zprávu o hospodaření za měsíce leden až srpen 2009 přečetl předseda finančního výboru     
Ing. Novák. Ke zprávě nebyly připomínky a je přílohou č. 1 tohoto zápisu. 
 
 
USNESENÍ č. 3 
 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávu o hospodaření za leden až květen 2009  bez 
připomínek.  
 
Pro  7   členů,  proti  0  zdržel se   0  
 
 
4. Návrhy k projednání v zastupitelstvu 
 
 
Rozpočtové úpravy č. 3 
 
Místostarosta obce seznámil přítomné s návrhem rozpočtových úprav č. 3.  Příloha č. 2 
 
 
 
USNESENÍ č. 4 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové úpravy č. 3 tak jak je přednesl místostarosta pan 
Rudolf. 
 
Pro  7  členů,  proti  0  zdržel se  0 
 
 
Hospodaření vodárenského svazku 
 
Starosta seznámil přítomné s hospodařením vodárenského svazku Zbýšov - Zakřany a se 
zprávou o výsledku přezkoumání hospodaření svazku za rok 2008.  
 
 



USNESENÍ č. 5 
 
 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí hospodaření vodárenského svazku Zbýšov - Zakřany bez 
připomínek.  
 
Pro  7   členů  proti 0  zdržel se   0 
 
 
Dohoda o spolupráci s policií ČR 
 
Starosta seznámil přítomné s návrhem „Dohody o spolupráci při zabezpečování místních 
záležitostí veřejného pořádku“ od Policie ČR. Spolupráce se týká oblasti prevence a vzájemné 
informovanosti o pořádaných kulturních a společenských akcích, ochrany veřejného pořádku, 
ochrany bezpečnosti majetku a osob i dohledem nad bezpečností a plynulostí silničního 
provozu. 
 
 
USNESENÍ č. 6 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje dohodu o spolupráci s policií ČR, která je přílohou č. 3 tohoto 
zápisu.   
 
 Pro  7  členů  proti   0 zdržel se   0 
 
 
Dotace vlastivědnému spolku Rosicko-oslavanska 
 
 
Byli jsme požádáni o finanční pomoc při rekonstrukci Masarykovy studánky. Sousední obce 
v roce 2008 přispěly na činnost tohoto spolku různými částkami. Po zvážení bylo rozhodnuto 
přispět na činnost tohoto spolku částkou 3.000,- Kč.  Příloha č. 4 
 
 
USNESENÍ č. 7 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje finanční příspěvek Vlastivědnému spolku Rosicko-oslavanska 
ve výši 3.000,- Kč 
 
 
Pro    7  členů  proti   0 zdržel se   0 
 
 
Smlouva o dílo – Penzion pro seniory 
 
Starosta seznámil přítomné s návrhem smlouvy o dílo na  projekt penzionu pro seniory. 
V původním návrhu projektanta z roku 2007 byla cena za zhotovení projektu 1.600 tis. Kč. V 
současném návrhu ve stejném rozsahu prací, ale od jiného projektanta je navrhovaná cena za 
zhotovení projektu 423 tis. Kč, což je pro obec přijatelnější.  Příloha č. 5 
 
 



USNESENÍ č. 8 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření smlouvy o dílo na projekt Penzionu pro seniory 
(Chráněné bydlení) v celkové částce 423.000,- Kč. Příloha č. 5 
 
Pro  7  členů  proti  0  zdržel se  0 
 
Zřizovací listiny škol 
 
Na základě Čl. II. odst. 2, zákona č. 250/2000 Sb.,  a zákona č. 477/2008 Sb., o rozpočtových 
pravidlech územních rozpočtů a dále množství dodatků ke zřizovacím listinám, se obec 
Zakřany rozhodla vydat nové zřizovací listiny svých příspěvkových organizací – Základní 
škola Zakřany a Mateřská škola Zakřany. Návrhy zřizovacích listin byly projednány i 
s ředitelkami obou našich škol. Potom starosta seznámil přítomné se zněním zřizovacích 
listin, které jsou přílohami č.  6 a 7. 
 
USNESENÍ  č. 9 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje nové zřizovací listiny příspěvkových organizací obce – 
Základní škola Zakřany a Mateřská škola Zakřany.  Současně se ruší původní zřizovací listiny 
schválené zastupitelstvem dne 25.11.2002, včetně jejich dodatků č. 1, 2, 3 a4.  
 
Pro  7  členů  proti  0  zdržel se  0 
 
5. Různé 
 
6. Diskuse 
 
p.Č. – bylo by dobré zřídit měření rychlosti i na druhém konci obce u RD č. 207. Dále by bylo 
vhodné přeznačit přechody pro chodce; starosta – je třeba zvážit, jestli další měření rychlosti 
bude účelné (před křižovatkou musí řidiči zpomalit), přechody pro chodce je třeba skutečně 
přeznačit a to projednám co nejdříve se SÚS Rosice. 
pí. V. – dopravní obslužnost – projednávali jsme možnost zajíždění autobusu přímo k MěÚ 
Zbýšov, ale bez výsledku. Později to zkusíme  znovu ale za přítomnosti zástupců krajského 
úřadu. 
pí. P. – je třeba vyčistit podlahu v sále; starosta – Vyčistit podlahu nestačí, parkety je třeba 
vybrousit a nalakovat. U podlaháře zjistíme kolik by to stálo a potom se rozhodneme.  
 
Zasedání ukončil starosta p. Marek v 18.35 hodin. 
 
 
Zapsal:  Veverka     Ověřovatelé: Ing. Novák 
 
 
 
     


